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Styrelseprotokoll nr 2022:09 
Sammanträdesdatum 18 oktober 2022, Lokal: Gullmarsplan 17, Johanneshov 

Närvarande: Sören Arnström (ordf.), Chris Larsson, Birgitta Eklund, Cissi Ridderstolpe, 

Greta Tellström, , Margareta Glock, Britt-Inger Hahne, Bengt Krantz, Göran Sonesson, Göran 

Nordahl och Lars-Erik Torstenson 

Ej närvarande: Tommy Svensson 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet.  

§2 Fastställande av dagordning 
Enligt kallelsen + punkt 10.2 Sekreterare 

§ 3 Val av protokolljusterare 
Chris Larsson utsågs till protokolljusterare 

§ 4 Föregående protokoll 
Godkändes och lades till handlingarna 

§ 5 Ekonomi 
Birgitta rapporterade att ekonomin är fortsatt god. För närvarande har vi 267 tkr på kontot.  

Stockholm stads äldrenämnd har krävt återbetalning av vårt bidrag på 28 tkr för 2021, 

eftersom föreningen gick med vinst förra året. Detta kommer förmodligen också att ske för 

innevarande år. 

Birgitta meddelade också att hon kan fortsätta att använda nuvarande bokföringsprogram även 

nästa år.  

Beslutades att säga upp licensen på Visma för Lars-Erik 

§ 6 Medlemsläget 
Vi är har för närvarande 652 medlemmar. 

§ 7 Aktiviteter 
7.1 Rapporter genomförda aktiviteter 

Vi gick igenom våra genomförda aktiviteter sedan förra styrelsemötet. Det har varit i stort sett 

fulltaliga och aktiviteterna har varit uppskattade. 

7.2 Anmälningsläget till resterande aktiviteter i höst 

Vi gick igenom de återstående aktiviteterna i höstprogrammet. Anmälningsläget är bra och 

någon av aktiviteterna kommer att dubbleras. Aktivitet Luma har ställts in. 
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7.3 Planering av vårens aktiviteter 

Vi gick igenom statusen av våra planerade aktiviteter inför våren 2023. Se bilaga: kalender. 

Cissi kommer att skicka ut ett utkast till program för våren. Det är viktigt att alla 

korrekturläser hela programmet och meddela Cissi och aktivitetsansvarig om eventuella 

förslag till ändringar. 

Alla fick i uppdrag att gå igenom sina kalkyler en gång till och eventuellt höja minimiantalet 

för att få ett lägre pris. 

Vi ska inte sätta något maxantal för anmälningar i bokningssystemet. Detta för att vi ska 

kunna se det verkliga intresset för aktiviteten och eventuellt dubblera denna. 

§ 8 Hemsidan 
Inget. 

§ 9 Mejl till medlemmar 
Beslutades att vi ska skicka ut ett mejl och informera om PostnordPlus. 

§ 10 Övrigt 

10.1 Årsmötet och ”plan B” 

Sören tar en förnyad kontakt med Martina på PostNord för att få besked om vi kan vara i 

Kristinasalen. Om det inte går så har vi som alternativ Asplunds restauranger i Solna. 

 

10.2 Sekreterare 

Undertecknad meddelade att han kan tänka sig fortsätta som sekreterare ett år till. 

Birgitta meddelade att hon kan tänka sig vara kvar som kassör i ytterligare två år. 

Avslutning 

Sören tackade för ett bra möte. 

Datum hösten 2022: 

• Tisdag 8 november, kl 10. Lokal: Gullmarsplan 

• Måndag 5 december, kl 10. Lokal: Paris 

 

Vid protokollet:  

 

Göran Nordahl 

Justeras: 

 

Sören Arnström (ordf.)    Chris Larsson 


